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Ordre del dia 

 

 
1.  Aprovació de l’acta de la reunió anterior 

2.  Donar comptes del Consell coordinador (19/04/2023) 

3.  Informe de gestió: 

o Principals activitats realitzades (11/2022 – 04/2023) 

o Reptes del Pla d’Acció de Mandat (2020-2023) 

4.  Torn de paraules 
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Desenvolupament de la sessió 

 
La Sra. Joana Barber dona la benvinguda als assistents i els agraeix la seva presència. 
 
Dit això, es dona pas al primer punt de l’ordre del dia, en el qual s’acorda aprovar l’acta de la reunió 
anterior, celebrada a Mataró el 27 d’octubre de 2022. 
 
Com a segon punt de l’ordre del dia, la Sra. Vila i com a secretària de la Comissió consultiva (CCA) 
informa en nom de la Sra. Barber -presidenta de la Comissió Consultiva- dels principals temes tractats 
en el Consell coordinador (CCO) del passat 19/04/23. En aquesta ocasió el Consell coordinador del 
Parc del Montnegre i el Corredor s’ha celebrat abans que la Comissió consultiva del Parc per encaixar 
l’agenda política dels representants del CCO a causa de les properes eleccions municipals. Els temes 
més destacats van ser els següents: 
 

- Pla Alfa. Alguns regidors del CCO expliquen la gran responsabilitat que se’ls deriva als 
ajuntaments a l’hora de fer el tancament del l’espai forestal dels municipis quan la Generalitat 
de Catalunya publica els decrets arran del nivell 3 del Pla Alfa. També s’explica la queixa de la 
disminució d’ingressos que representa pels establiments privats que fan activitats al bosc quan 
s’activa el nivell 3 del Pla Alfa. Al CCO es va explicar que en aquest nivell i amb la normativa 
actual és l’ajuntament qui té la potestat de tancar l’accés al medi natural, i que l’any anterior la 
coordinació que es va establir entre Ajuntaments i el Parc va funcionar prou bé, de forma que 
si no hi cap canvi de procediment, l’estiu 2023 es pot treballar igual que l’estiu 2022. 
 

- Increment de la població del senglar. Aquest tema no es pretenia abordar al CCO perquè 
just havia finalitzat la temporada de caça 2022-2023 i no es disposava de la nova densitat de 
senglar estimada a partir de les dades que recullen els caçadors. Malgrat això el Sr Pena va 
explicar que s’estava treballant amb el Pla de xoc del senglar, el qual aborda diferents aspectes, 
com ara el normatiu. Explicava també que just l’endemà del CCO es feia una jornada informativa 
de com aniria el procés participatiu per redactar una nova llei d’activitats cinegètiques de 
Catalunya. La Sra. Vila afegeix que sobre les comunicacions prèvies de batuda no se n’ha pogut 
fer cap ús, donat que el 75% s’han comunicat el mateix dia de la batuda i el 18% un dia abans. 
També es comenta que les zones de seguretat són un problema i la complexitat de controlar la 
població de senglar en aquestes zones tan properes a les zones urbanitzades. La Sra. Barber 
explica que la caça és considerada una activitat esportiva, de forma que els caçadors tampoc 
no poden tenir tota la responsabilitat del control de les poblacions. Explica també que des de la 
Subsecció de Conservació es va assistir a aquesta reunió informativa. 
 

- Torre de guaita del Turó Gros. Preocupava que no es posés personal de vigilància a la torre. 
Es va explicar que l’any 2022 ja no es va dotar de personal perquè Interior no ho va autoritzar 
a l’Oficina Tècnica de Prevenció Municipal d’Incendis Forestals i Desenvolupament Agrari 
(OTPMIFDA) per raons de seguretat i perquè disposaven del projecte Sentinella sobre càmeres 
de vigilància que feia una funció similar. El Sr. Riera diu que caldria que s’expliqués què es fa 
exactament en substitució d’aquests vigilants. La Sra. Barber explica que cada temporada és 
més dificultosa la contractació del personal de vigilància i que potser en un futur passarà a ser 
una altra oferta del catàleg de Diputació de Barcelona. Sembla que també hi ha inconvenients 
relacionats amb riscos laborals a l’hora de fer ús d’aquestes infraestructures. La Sra. Miralles, 
sobre aquest aspecte, afegeix que els ajuntaments han d’anar assumint cada vegades més 
tasques i que si fos el cas, cal donar prou temps per poder-ho sol·licitar.  
 

- Gestió de la brancada en les explotacions forestals. Al CCO es demana una guia de 
divulgació o alguna difusió per explicar a la societat la presència de brancada després de les 
actuacions forestals. Es comenta al CCO que es disposa de fins a un any per retirar-la o triturar-
la, i que a banda i banda de les pistes sí que no hi pot romandre. El Sr Solanes explica que la 
gestió de les restes és problemàtica tant per l’increment de costos que suposa la seva gestió 
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com l’esforç pedagògic que cal fer. El Sr. Tussell explica la problemàtica que comporta l’accés 
de les bicicletes dins les finques treballades. El Sr. Riera explica que els informadors del Parc 
també reben queixes quan hi ha activitat forestal i que miren d’explicar-ho als visitants. El Sr. 
Tussell afegeix que la brancada també aporta beneficis perquè quan es descompon representa 
una font d’aportació de nutrients i al seu temps reté la humitat del sòl. El Sr. Solanes explica 
que hi ha engegats dos projectes forestals – el Programa Marc i unes ajudes del CPF- que 
ajudaran a duplicar la superfície gestionada de l’espai protegit, fet important per disminuir la 
biomassa. El Sr. Mariano explica que els veïns de la Serra de l’Esquirol tenen una bona 
percepció de les franges de protecció que s’han fet al voltant de cases de la urbanització. La 
Sra. Barber afegeix que la gestió forestal per la prevenció és necessària, però que també cal 
explicar altres aspectes que se’n beneficien, com la conservació i millora de les masses 
forestals i que per això cal utilitzar els mitjans digitals per difondre tots aquests aspectes.  
 

- Taules de voluntariat. Al CCO es va explicar la previsió de la creació de les Taules de 
voluntariat a la tardor 2023 en el marc del Pla estratègic d’educació ambiental i voluntariat de 
la XPN. I es va suggerir que es contactés amb la Xarxa per a la Conservació de la Natura. La 
Sra. Palacio va explicar que la Diputació de Barcelona és membre de la Xarxa i la Sra. Vila va 
explicar que es cerca la participació de ciutadans vinculats més estretament als espais naturals 
protegits. 

 
A continuació, com a tercer punt de l’ordre del dia, la Sra. Vila informa que passarà a explicar l’informe 
de gestió el qual, en aquesta ocasió, l’ha dividit en dues parts: 

a. Principals activitats realitzades (11/2022 – 04/2023) 
b. Resum del Pla d’Actuació de Mandat 2020-2023 

 
La Sra. Vila, en el marc del programa de conservació, inicia el tercer punt explicant els resultats del 
seguiment estandarditzat de la flora amenaçada (Programa SEFA) de la tardor passada. Destaca el 
seguiment de dues localitats de la falguera Cosentinia velea i dues més de fraret (Arisarum 
simhorrinhum var simhorrinhum). En ambdós casos s’observa la disminució de peus i l’absència de 
floració, respectivament, que s’atribueix a la sequera perllongada. També s’informa de l’adjudicació d’un 
contracte menor per el seguiment de la flora protegida i amenaçada més complicada de censar. 
Seguidament s’expliquen intervencions realitzades en basses de reg amb la finalitat de millorar la 
biodiversitat aquàtica, com el control dels peixos exòtics invasors i l’eliminació de l’excés de matèria 
orgànica. 
 
Sobre el Pla de prevenció i vigilància d’incendis explica que el Pla d’informació i vigilància contra 
incendis forestals (PVI 2023) organitzat per l’Oficina Tècnica de Prevenció Municipal d’Incendis 
Forestals i Desenvolupament Agrari (OTPMIFDA), té previst iniciar la campanya el 21 de juny i finalitzar-
la el 31 d’agost i que es mantenen els horaris i els recursos de la darrera campanya. Es destaca, que 
igual que l’any 2022, aquest any 2023 les torres de guaita propietat del Dept. d’Interior no seran 
utilitzades per a fer la vigilància. També que mitjançant personal de guarderia i colla de manteniment 
del Parc del Montnegre i el Corredor es dona suport a les rutes establertes quan l’OTPMIFDA no les 
pot cobrir.  
 
El personal de la colla de manteniment del Parc també ha fet al revisió de les basses de prevenció 
d’incendis com disposa del Protocol d’actuacions en els nivells 2 i 3 del Pla Alfa. També s’està adequant 
l’heliport de can Bosc (Dosrius) perquè en puguin fer ús els pilots dels bombers de la Generalitat de 
Catalunya. Pel que fa a les tasques de desplegament de la prevenció d’incendis forestals portada a 
terme per personal del Parc, s’informa de la primerenca aplicació del protocol durant el mes de marc 
(11/03 i 25-26/03) del nivell 2 del Pla Alfa. Així com de la constància de dos petits incendis al límit del 
parc (Dosrius i AP-7 a Vilalba Sasserra) i un d’interior del Parc de pocs m2 a una finca de Sant Martí de 
Montnegre. 
 
Passant a donar compte de les principals activitats dutes a terme en el marc del programa de 
desenvolupament sostenible i benestar de la població local, la Sra. Mireia Vila informa que s’estan 
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certificant les subvencions atorgades per a l’any 2022 a particulars o entitats per a fomentar activitats 
forestals, agrícoles ramaderes, d'empreses de serveis, de millora dels habitatges i restauració del 
patrimoni arquitectònic, d'entitats culturals, cíviques i esportives i instal·lacions tèrmiques de biomassa 
i l'eficiència-estalvi energètic en edificis; donat que el termini de presentació de justificants acabava el 
31/03/23 per un import de 65.432 euros. Actualment s’està en període d’execució de les subvencions 
2023 (import atorgat de 97.373 euros). Les bases de les subvencions 2024 està previst que es publiquin 
abans de l’estiu. 
 
Pel que fa al manteniment de la xarxa viària bàsica, es destaca la reparació dels vorals de la pista 
asfaltada de can Bordoi, així com la resta de manteniment de la xarxa viària principal i secundària. 
També s’han fet inversions en diverses infraestructures complementàries (passos d’aigua, obres de 
fàbrica, asfaltats). S’explica que s’està redactant el contracte del manteniment de la xarxa viària de tota 
la XPN i que es fa per lots i per 4 anys; concretament el Parc del Montnegre i el Corredor té previst 
licitar 3 lots per tal que les empreses petites i mitjanes -que són les que tenen més coneixement de la 
xarxa viària del parc-, hi puguin optar i donar un bon servei. 
 
En quant a les millores i inversions en equipaments, per a can Bosc s’explica: el contracte de 
manteniment de la fusteria de Can Bosc; l’adequació de l’heliport; i la contractació iniciada del Projecte 
d’obres de Can Bosc 2023-2024. A Can Pica s’explica que han finalitzat una fase de millores per evitar 
les humitats per capil·laritat de l’edifici principal; la instal·lació d’una tanca perimetral a l’entorn de la 
masia; i l’entrega recent d’una inspecció tècnica d’edificació i diagnosi general de la masia encarregada 
amb la finalitat d’avaluar el seu estat de conservació, l’adequació a la normativa l’estalvi energètic i la 
minimització de les emissions, així com l’establiment de les accions prioritzades a emprendre. 
 
Sobre l’Àrea d’Esplai i el Campament Juvenil, s’informa del canvi d’adjudicatari. Es vol destacar que el 
Sr Miquel Santacatalina ha realitzat la seva feina de forma excel·lent des de l’any 2000, i des del Parc 
se li vol agrair la seva feina. S’explica també, que en el nou contracte no s’ha pogut incloure la gestió 
del bar i per tant romandrà tancat indefinidament a partir del 8 de maig de 2023. També s’informa de la 
reparació de les 30 taules de l’àrea, i del projecte de retirada i substitució de la teulada que conté amiant 
que protegeix les taules (s’executarà amb pressupost 2023). Per altra banda s’explica el tancament 
temporal del Campament juvenil el Solell perquè s’abasteix d’aigua de mina clorada i, a causa de la 
sequera prolongada, els dos pous s’han assecat. Per aquest motiu també s’han hagut d’anul·lar les 
reserves. 
 
Pel que fa al programa d’ús públic i educació ambiental, s’explica que s’està realitzant el Coneguem 
el nostres parcs 2023 amb la participació de 54 escoles i 2.175 alumnes, de 6è de primària; i que s’ha 
dut a terme al Corredor (Dosrius), a Hortsavinyà (Tordera) i a Sant Pere de Riu (Pineda de Mar). I que 
en el Viu el Parc 2023 del Parc hi ha participat 61 grups i 1.358 alumnes de 5è de primària. També 
s’informa del Servei comunitari “EROSIÓ, NO! Reducció de l’erosió en camins i corriols en pendent” 
gestionat per  l’Escola de Natura del Corredor, amb la participació prevista de 4 centres educatius 
d’Arenys de Munt, Mataró, Dosrius i Mollet. Així com de la previsió de la creació de les Taules de 
voluntariat a la tardor 2023 en el marc del Pla estratègic d’educació ambiental i voluntariat de la XPN. 
 
En quant a l’oferta d’activitats, es mostra el programa de les Passejades guiades 2023 del Parc que 
conté 28 propostes en els 13 municipis. També s’explica que el Parc ofereix 6 activitats en el marc del 
Dia Europeu dels Parcs, i que les biblioteques també ofereixen una agenda d’activitats relacionades 
amb l’efemèride. Finalment, s’explica que les televisions de la Xarxa de Comunicació Local i la Diputació 
de Barcelona estrenen la sèrie Parc de Llegenda on a través d’una llegenda l’espectador és conduit pel 
parc per descobrir els seus habitants i valors. El capítol del Parc del Montnegre i el Corredor es titula: 
“El diamant de la serpent”. 
 
Sobre les activitats del programa de coordinació i governança es destaca que s’ha reemprès la 
tramitació de l’ampliació de l’EIN durant la tardor 2022 amb el Servei de Planificació de l'Entorn Natural 
de la Generalitat de Catalunya. Actualment s’està adequant la documentació precedent al format xarxa 
Natura 2000 perquè s’ha acordat que es tramitarà com una ampliació del LIC Serralada Litoral 
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Septentrional. També es mostra un plànol amb la proposta d’ubicació de rètols per situacions de nivell 
3 del Pla Alfa pensat en el cas que el Cos d’Agents Rurals fes un tancament del massís.  
 
Excepcionalment i a causa de la finalització del Pla d’Actuació de Mandat 2020-2023 (PAM) la Sra. Vila 
explica un resum dels reptes més destacats. S’emmarca el PAM en el fort compromís amb el 
desenvolupament sostenible i la conversió dels seus objectius estratègics els ha convertint en els 16 
objectius de desenvolupament sostenible (ODS). En l’àmbit de la Coordinació i governança es destaca: 
la pandèmia de COVID-19 iniciada des del març de 2020; el teletreball accidental que va provocar la 
pandèmia (2020) i la seva programació a partir de l’any 2022; l’adequació requerida arran del canvi 
d’organigrama de la Gerència de Serveis d’Espais Naturals; així com l’elevat recanvi de personal que 
ha sofert el Parc durant els anys 2021 i 2022. 
 
També es fa incís en el desmantellament de les plantacions de marihuana il·legals a l’aire lliure que 
s’han efectuat: 2021 es col·laborà amb Mossos d’Esquadra per desmantellar 6 plantacions a Sant 
Celoni (2), Vallgorguina, Vilalba Sasserra i Tordera (2); el 13/04/23 se’n desmantella una altra a Sant 
Celoni (ja no es deixa que plantin); així nombrosos abocaments de deixalles de les plantacions il·legals 
d’interiors. Es dona compte també de la finalització de la redacció de la 1a fase de Perímetre de 
Protecció Prioritària (PPP) del Montnegre i el Corredor, i s’explica que a la segona fase del PPP ja 
s’especificaran, prioritzaran i pressupostaran les actuacions per prevenir grans incendis forestals (GIF), 
de forma que s’establiran els punts estratègics de gestió (PEG) i les àrees de foment de gestió (AFG) 
per baixar la combustibilitat i trencar la continuïtat de la massa forestal dels dos massissos. 
 
En l’àmbit de la conservació es destaquen les defoliacions massives de l’eruga peluda del suro 
(Lymantria dispar) ocorregudes els anys 2019 i 2020, i el control de la papallona per part del complex 
natural. També la recerca que es va efectuar i la que s’està efectuant (Life eGymer). Pel que fa al control 
de malalties emergents d’amfibis i d’espècies exòtiques s’explica que des de l’any 2018 s’està treballant 
amb èxit per la contenció de la malaltia provocada pel fong Bsal i el control de les espècies exòtiques 
d’amfibis (2017-2023) que són portadores de malalties emergents, així com la recerca i difusió que se 
n’ha fet a nivell local i internacional a través de publicacions científiques. 
 
Finalment es vol donar èmfasi als nombrosos convenis i contractes de seguiment amb entitats i 
empreses en l’àmbit de la conservació de la XPN pel seguiment del medi natural a llarg termini. Es 
recalca que proveeixen d’indicadors i tendències, evidencien els impactes que pateix el medi natural, i 
permeten una millor gestió i l’execució d’accions de millora. La majoria de programes de conservació 
es mostren a la web de conservació de la biodiversitat: https://parcs.diba.cat/web/conservacio-de-la-
biodiversitat. 
 
En relació a l’ús públic i l’educació ambiental, es destaca la valorització dels espais naturals protegits 
com a natura de proximitat arran de la pandèmia: amb el tràmit de 124 informes d’activitats d’ús públic 
organitzades (2020-2023); la campanya publicitària de civisme als parcs (2021-2023); el projecte 
BiciCívic per un ús responsable de la BTT amb Jornades participatives amb sortides guiades conscients 
(2021) i un debat tècnic de reflexió i aproximació de visions (2021); així com l’aprenentatge i servei de 
grups de joves que van realitzar enquestes a usuaris i van executar restauració de trams del GR 
malmesos per males pràctiques BTT (2022-2023). També diversos desmantellament de circuits BTT 
(2021-2022), així com l’increment de controls d’accés motoritzat al Parc amb la col·laboració de Mossos 
d’Esquadra (2021-2023). S’explica també que s’ha redactat el Pla estratègic d’educació ambiental i 
voluntariat de la XPN (2022) i l’exposició itinerant del Parc (2021) que s’ha exposat a diversos espais 
públics de 7 municipis del parc. 
 
Es parla dels greus episodis de meteorologia extrema a llarg del PAM. En primer lloc els aiguats dels 
temporals Gloria (gener 2020) i el de l’abril 2020 que van causar molt d’impacte en tot el territori i la 
necessitat d’efectuar molta despesa per revertir els seus efectes. I després la sequera prolongada de 
31 mesos seguits des de finals del 2020 fins a l’actualitat, la qual està comportant força limitacions i un 
fort impacte al medi natural, que en el Parc té un gran efecte sobre els ecosistemes forestals. 
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Sobre el desenvolupament del territori es destaca l’elevada gestió forestal privada que es tradueix en 
números amb el seguiment efectuat de 145 actuacions forestals sol·licitades (28.523 tones de fusta i 
llenya; 1.287 tones de suro), així com els 38 informes preceptius de PTGMF i PSGF (2020-2023). En 
quant a les pastures i la ramaderia extensiva es destaca: l’estudi d’avaluació de prats sem inaturals 
encarregat l’any 2020; el contracte de suport tècnic per al foment ramaderia extensiva del Parc; la 
creació de l’Associació de pastors del Montnegre i el Corredor amb l’esforç destacat de l’Associació de 
propietaris del Montnegre i el Corredor; la renovació de la concessió de pastures de can Bosc (2022); i 
el contracte del Pla d’acció de foment de la ramaderia extensiva que s’està redactant actualment. 
 
Exposades aquestes grans línies de treball, comença el torn de paraules –el quart punt de l’ordre del 
dia.  
 
El Sr. Riera demana que quan es fan treballs forestals en zones àmplies cal tenir en compte els aspectes 
faunístics. La Sra. Miralles posa com a exemple de bones pràctiques forestals les premisses del projecte 
MixForChange que afavoreix la biodiversitat. I es comenta que el CPF està adoptant aquests criteris 
per incloure’ls als PTGMF. El Sr. Romero explica que els intervencions han de ser diferents, per exemple 
les estassades a una franja de protecció no poden ser les mateixes que les que es fan a la muntanya. 
 
El Sr. Romero demana si des de l’Ajuntament de Fogars s’està fent alguna gestió a la urbanització de 
Can Camps per equiparar-la al tracte rebut a la Serra de l’Esquirol. La Sra. Barber explica que es volen 
encarar diferents aspectes urbanístics en els propers anys. La Sra. Vila es compromet a demanar-ho. 
 
La Sra. Miralles demana què es pot fer si un cop demanades les subvencions de Diputació de 
Barcelona, els propietaris tenen una altra urgència. La Sra. Barber explica que es poden fer canvis dins 
de la mateixa convocatòria si l’objecte de la subvenció és similar i si es comunica abans d’executar-la i 
s’aprova.. 
 
La Sra. Miralles demana si encara és possible incrementar la zona d’ampliació de l’espai protegit amb 
altres zones. També es comenta si el Parc serà parc natural o no. La Sra. Barber explica que els límits 
de la proposta ja estan presentats, i en quant a la declaració de Parc Natural no s’ha contemplat, però 
explica que des de Diputació de Barcelona es fa un tractament molt similar. 
 
El Sr. Riera explica que les espècies arbòries que es van defoliar per Lymantria dispar no s’han 
recuperat del tot. S’hi està d’acord. 
 
El Sr. Riera també comenta que estan notant més crispació perquè hi ha més persones que accedeixen 
a la muntanya. La Sra. Barber explica que s’està fent una campanya conjunta amb la Generalitat de 
Catlunya. 
 
El Sr. Solanes li sembla que les dades de pela de suro exposades són molt elevades. La Sra. Vila li diu 
que són les que comunica el CPF en els seus avisos i potser totes les que comunica no s’acaben 
treballant. 
 
Sobre la ramaderia extensiva el Sr Solanes explica que el sector està patint molt i que per poc que 
puguem ajudar als ramaders, el retorn que després fan al territori és molt elevat. El Sr. Pena va explicar 
en un CCO que la Direcció General d’Agricultura i Ramaderia disposa de diferents línies d’ajuts. La Sra. 
Barber explica que els ramaders demanen de disposar d’un tècnic que els ajudi a vehicular els ajuts i 
disposar de suport administratiu, però que des d’Espais Naturals no ho podem assumir. Es comenta 
que els Consells comarcals poden donar la visió de conjunt per abordar aquests aspectes de territori. 
 
Finalment es comenta la baixa participació de les entitats a la Comissió consultiva. S’esmenten algunes 
propostes com mirar de fer una ordre del dia més extensa per explicar millor de què es parlarà, així com 
l’opció de fer-la col·laborativa o d’evitar de repetir alguns temes.  
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I essent les 18:40 h i sense haver-hi més intervencions ni temes que tractar, la Sra. Barber dona per 
finalitzada la reunió de la Comissió consultiva del Parc del Montnegre i el Corredor.  
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ANNEX: Relació d’assistents a la reunió 
 
   

President Sra. Joana Barber Rosado Diputació de Barcelona 

Secretària Sra. Mireia Vila Escalé Diputació de Barcelona 

 
 

 
Representants de les entitats  

 

 Sr. Mariano Romero Associació de Propietaris de la Serra de l’Esquirol 

 Sr. Xavier Solanes Associació de Propietaris del Montnegre i Corredor 

 
Sr. Josep M. Tusell  Consorci Forestal de Catalunya 

 
Sra. Marta Miralles  Centre de Documentació de  Sant Celoni 

 
Sra. Marta Comerma Centre de Documentació de Mataró 

 Sr. Joan Manel Riera Vidal Societat Catalana d’Educació Ambiental 

 
Altres assistents  

 
-- --  
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